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Boekel, 19 mei 2025  

 

 

  

Onderwerp: Beantwoording schriftelijke vragen onderwijshuisvesting 

 

 

Op 13 mei 2025 heeft de fractie van de DOP een aantal schriftelijke vragen gesteld over 

onderwijshuisvesting. Hieronder volgt de beantwoording van deze vragen:  

 

1. Kan het college een uitgebreide stand van zaken geven over de ontwikkeling van de nieuw te 

bouwen basisschool? Loopt alles volgens planning en zo nee, wat is het perspectief. 

Tijdens de raadsvergadering van 14 november 2024 heeft de raad een besluit genomen inzake 

locatiekeuze tweede KindPark, namelijk het verder uitwerken van de locatie Nia Domo en park 

voor de uitbreiding naar een tweede locatie met onderwijs- en kinderopvangvoorziening. Zoals 

u in de raadsvergadering van 12 december 2024 heeft vernomen, wordt de uitwerking van een 

tweede KindPark locatie meegenomen in de ontwikkelstrategie voor het gebied Nia Domo, park 

en de voormalige Regenbooglocatie. Op dit moment wordt er gewerkt aan de afronding van het 

haalbaarheidsonderzoek op hoofdlijnen en de voorbereiding van een volgende stap in het 

participatietraject.  

 

2. De DOP krijgt signalen dat de basisscholen het op dit moment slechts tot en met volgend 

schooljaar gaan redden qua huisvesting. Er wordt gevreesd dat er na dat schooljaar te weinig 

klaslokalen zijn. Is het college bekend met dat signaal? Zo ja, wat is het college voornemens 

te doen om deze situatie te voorkomen? Zo nee, wat is het perspectief van het college? 

De gemeente, schoolbesturen en -directies trekken vanaf het begin gezamenlijk op in het 

proces rondom onderwijshuisvesting. Het proces wordt zorgvuldig aangevlogen en de 

gesprekken zijn constructief van aard. Onlangs hebben beide schoolbesturen een notitie cq. 

verzoek ingediend bij de gemeente om opnieuw met elkaar in gesprek te gaan over 

onderwijshuisvesting op korte termijn. De behoefte aan een meerjarige, duurzame oplossing is 

groot en gezamenlijk oriënteren we op de verschillende mogelijkheden die er zijn. Het gesprek 

tussen de gemeente en beide schoolbesturen staat reeds gepland.  

 

3. In het kader van de gedachte achter het kindcentrum: wordt opvang hierin meegenomen en 

zo ja, hoe? 

Vanaf het begin van het proces spreken we over de uitbreiding naar een tweede locatie met 

onderwijs- en kinderopvangvoorziening. Dit betekent dat – naast onderwijs – ook een 

voorziening voor opvang wordt meegenomen in de ontwikkelstrategie.  

 

 

 

 

 

 

 


